
Zápis ze schůzky rady Spolku rodičů při ZŠ a MŠ Barrandov

Termín a místo konání: 10.1.2017 v klubovně Sportíků

Přítomni: Dita Sváčková Salamánková, Marta Hrbková, Petra Bašová, Tereza Dudková, Simona 
Součková

Personální obsazení rady
Pí. Tučková, Luxíková a Horváthová nadále nechtějí být členkami rady.
Na příští schůzce dojde k volbám nových členů rady spolu se schválení definitivního znění stanov.

Kurz 1. pomoci
Proběhne v březnu, konkrétní termín dohodne s pí. ředitelkou Marcela Garncarzová.

Granty MČ
Do 28.2.2017 podáme žádosti o granty na:

1. kurz 1. pomoci (realizace březen 2017)
2. ÚDIF (realizace podzim 2017)
3. provozní náklady Spolku
4. pí. Bašová se zeptá pí. ředitelky, zda má škola zájem o grant ještě na jinou akci.

Žádosti sepíše pí. Dudková. Přílohy a jiné podklady (reakce dětí a učitelů na 1. pomoc a ÚDIF) 
dodá pí. Sváčková. Žádosti pošle pí. Hrbková ke konzultaci p. Doležalovi. Definitivní verzi 
odsouhlasíme na příští schůzce.

Finanční dar škole
Zůstatek na účtu Spolku: 121.499,- Kč. 
Mnoho rodičů nezaplatilo příspěvek. Nejsou dobrovolníci, kteří by zjistili, kdo nezaplatil, a tyto 
rodiče oslovili.
Rada souhlasí s převedením částky 49.990 Kč škole – zařídí co nejrychleji pí. Sváčková. Další 
darovací smlouvu odsouhlasíme na příští schůzce.

Školní jídelna
Rodiče bohužel na kontroly nechodí a nepíší z kontrol zprávy. Nedostáváme ani zprávy od rodičů o 
jídlech donesených v době nemoci apod.

Příští schůzka: úterý 21.2.2017 v 19:00 nejspíš v klubovně Sportíků

Zapsala Bašová


